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Emne: Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 28. Mars.
Vedlegg: 

Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 28. Mars.

22. Mars tok tusenvis av born og unge til gatene for ei betre framtid i heile Noreg. «Me har berre ein klode», var ein av parolane.
Dette engasjementet vert etter det eg forstår ført som ulovleg fråvær i den vidaregåande skulen i Hordaland, medan t.d. Bergen
kommune ikkje gjer det.
Kva tenkjer fylkesordføraren om at dette miljøengasjementet vert ført som fråvær, og er det mogleg å gjera noko med dette?

Beste helsing
Aud Karin Oen


